
Proces-verbal
Tncheiat Tn 9edin+a Cornisiei de transport 9i mobilitate urbana

din data de 27 februarie 2023, ora 14

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
27.02.2023 a domnului secretar Rau Gabriel.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.

11.

12.

13.

NICOLAIE GEORGE – PRE§EDINTE - prezent

KA>

HAZARIAN CONSTANTIN - prezent

a

a

COVACI FLORIN – prezent

MILEA DAN – prezent

Tr

§UHAN VALERIU - NICOLAE - prezent

STOICA IOANA – absent

CALENTARU NASI - prezent

PAVEL MARIUS - ADRIAN – absent

a

Ordinea de zi a comisiei:
12. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici faza DALI, pentru obiectivul de investi+ii “Studii, documentatii
pentru lucrari strazi“ – Modernizare 9i accesibilizare peroane statii
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13. Proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea
C.G.M.B. nr. 281/02.06.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici faza DALI, pentru obiectivul de investi Iii “Reabilitare sistem rutier
pe Str. Barbu vacarescu 9i Str. capitan Av. Alexandru §erbanescu de la §os.
Stefan Cel Mare la Pod Baneasa"

14. Proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea
C.G.M.B. nr. 4/31.01.2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenji obiectivului de investijii "Pasaj Doamna Ghica"

20. Proiect de hotarare privind aprobarea contractului de mandat al
administratorului special al societa{ii Compania Municipala Managementul
Transporturilor S.A., desemnarea persoanei Tmputernicite sa semneze
contractul de mandat cu administratorul special, precum 91 aprobarea
suportarii indemnizatiei acestuia din bugetul Municipiului Bucure9ti

38. Proiect de hotarare pentru completarea anexei Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 435/26.11.2021, privind transmiterea
unor strazi din adrninistrarea Consiliului General al Municipiului Bucure9ti –
Administratia Strazilor Tn administrarea Consiliului Local Sector 6

40. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circulajie strada
It. col. Constantin Marinescu (tronson cuprins Tntre strada 1 Mai 9i strada
Drumul sarii), identificata cu numarul cadastral 237578, din administrarea
Administratiei Strazilor Bucuresti Tn administrarea Consiliului Local al
Sectorului 6, in vederea reabilitarii

41. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circulatie Str.
Drumul Tntre Tarlale – 5 tronsoane – identificate cu nr. CF 239143, 239136,
239144, 239140, 239152, din administrarea Administratiei Strazilor Bucuresti

in administrarea Sectorului 3 al Municipiului Bucure9ti, in scopul realizarii
unor lucrari de largire a strazii.

Proiect de hotarare pentru modificarea HCGMB nr. 258/13.05.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finantare cu titlul Tnnoirea parcului de
vehicule destinate transportului public prin achizitia a unui numar 22 de
troleibuze cu emisii zero sau cu baterii prin Componenta 10 – Fondul Local
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in cadrul Planului National de Redresare 9i Rezilien@ (PNRR) 9i valoarea
maxima eligibila a proiectului

Proiect de hotarare pentru modificarea HCGMB nr. 552/10.10.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finanjare cu titlul innoirea parcului de
vehicule destinate transportutui public prin achizi+ia a unui numar de 8
troleibuze din gama de 12 m cu autonomie de minim 20 Km in cadru} apelului
de proiecte PNRR/2022/C10 9i a cheltuielilor aferente proiectului.

Asistent comisie

Buna ziua

Avem un cvorul de 7 consilieri din cei 13

Domnul Secretar Rau Gabriel

Propun sa Tncepem 9edin Ia. Vom Tncepe prin numirea unui
pre§edinte. Propunerea mea este George Nicolaie.

Asistent comisie

Puteji vota.

Dornnule secretar, sa 9ti li ca vot trebuie sa fie majoritatea absoluta. Din
13 consilieri, nu conteaza cali sunt prezenji. Trebuie sa fie 7 voturi pentru un
nurne. Pentru o propunere.

Ca atare, in momentul de fala 6 voturi pentru, 1 ablinere, 0 voturi
impotrivi, propunerea a fost respinsa.



Domnul Secretar Rau Gabriel

O.K. Muljumesc frumos pentru detalii. iI rog pe domnul care s-a abjinut
sa menjioneze de ce s-a abjinut, astfel Tncat sa rezolvam acest blocaj, sa
avem un pre9edinte de 9edin Ia.

Domnul Consilier Calenjaru Nasi

Calenjaru sunt. Eu m-am abjinut. Cred ca a fost o eroare. Daca se
poate modifica Tn rnornentul asta votul, ar fi extraordinar.

Domnul Secretar Rau Gabriel

sa ne spuna tehnicul cum e cel mai bine sa refacem votul.

Asistent corntsie

Daca s-a apasat gre9it, se poate vota inca o data.

Domnul Consilier Calenjaru Nasi

Haideji sa mai Tncercam o data.

Domnul Secretar Rau Gabriel

Vi rog.

Muljumesc.

Asistent comisie

Puteji vota.



7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva.

Propunerea a fost aprobata, Domnul George Nicolaie. va rog, domnule
pre9edinte.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Buna ziua.

va muljumesc frumos pentru vot.

O sa deschidem 9edinja. Am vazut ca sunt 7 proiecte pe ordinea de zi.
va rog frumos, domnule secretar tehnic, sa daji citire acestor proiecte.

va muljurnesc.

Asistent comisie

Domnule pre9edinte, pe langa proiectele care au venit pe email, au mai
sosit, cred ca au ajuns 9i pe emailurile Dvs. inca 2 proiecte venite
suplirnentar, o sa le citesc 9i pe acestea, daca doriji sa le votaji pe ordinea
de zi

12. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici faza DALI, pentru obiectivul de investitii “Studii, documentatii
pentru lucrari strazi“ – Modernizare 9i accesibilizare peroane stajii

13. Proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea
C.G.M.B. nr. 281/02.06.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici faza DALI, pentru obiectivul de investijii “Reabilitare sistem rutier
pe Str. Barbu vacarescu 9i Str. capitan Av. Alexandru §erbanescu de la §os.
Stefan Cel Mare la Pod Baneasa"

14. Proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea
C.G.M.B. nr. 4/31 .01.2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici
aferenji obiectivului de investijii "Pasaj Doamna Ghica’'
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20. Proiect de hotarare privind aprobarea contractului de mandat al
administratorului special al societalii Compania Municipala Managementul
Transporturilor S.A., desemnarea persoanei Tmputernicite sa semneze
contractul de mandat cu administratorul special, precum 9i aprobarea
suportarii indemnizajiei acestuia din bugetul Municipiului Bucure9ti

38. Proiect de hotarare pentru completarea anexei Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 435/26.11.2021, privind transmiterea
unor strazi din administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti –
Administratia Strazilor Tn administrarea Consiliului Local Sector 6

40. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circulajie strada
It. col. Constantin Marinescu (tronson cuprins Tntre strada 1 Mai 9i strada
Drumul sarii), identificata cu numarul cadastral 237578, din administrarea
Administratiei Strazilor Bucuresti Tn administrarea Consiliului Local al
Sectorului 6, in vederea reabilitarii

41. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circulajie Str.
Drumul Tntre Tarlale – 5 tronsoane – identificate cu nr. CF 239143, 239136,
239144, 239140, 239152, din administrarea Administratiei Strazilor Bucuresti

in administrarea Sectorului 3 al Municipiului Bucure9ti, in scopul realizarii
unor lucrari de largire a strazii.

Proiect de hotarare pentru modificarea HCGMB nr. 258/13.05.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finanjare cu titlul Tnnoirea parcului de
vehicule destinate transportului public prin achizitia a unui numar 22 de
troleibuze cu emisii zero sau cu baterii prin Componenta 10 – Fondul Local
in cadrul Planului Na+tonal de Redresare 9i Rezilien@ (PNRFR) 9i valoarea
maxima eligibila a proiectului

Proiect de hotarare pentru modificarea HCGMB nr. 552/10.10.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finanjare cu titlul Tnnoirea parcului de
vehicule destinate transportului public prin achizijia a unui numar de 8
troleibuze din gama de 12 m cu autonomie de minim 20 Km in cadrul apelului
de proiecte PNRR/2022/C10 9i a cheltuielilor aferente proiectului.
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Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Vi muljumesc.

va rog sa supuneji la vot ordinea de zi.

Asistent comisie

7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotrivi.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Muljumesc, dragi colegi.

va rog sa trecem la prirnul punct de pe ordinea de zi. Sper ca avem pe
cineva prezent de la direc jie sa ne prezinte pujin proiectul.

Asistent comisie

12. Proiect de hotirare privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici faza DALI, pentru obiectivul de investijii “Studii,
documentajii pentru lucrari strazi“ - Modernizare 9i accesibilizare
peroane stajii.

Raport de specialitate de la Direc jia Generala Investi Iii.

Doamna $ef sewiciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direcjia
Investitii

Buna ziua.

Sunt Lorena Bardan, 9ef serviciu la Serviciul planificare lucrari. in urma
aprobarii Tn CTE a fazei DALI pentru modernizarea 9i accesibilizarea a 7
peroane. Reabilitarea celor 7 peroane consta Tn asigurarea unei infrastructuri
pentru modernizarea noilor vagoane de trarnvai de 36 de rnetri. Astfel pentru
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a putea intra in concordanla cu aceste trarnvaie, este nevoie 9i de
accesibilizarea peroanelor de stajii. Acestea vor fi in nurnar de 7, conform
proiectului: pe strada §tefan Hepites, sunt 2 pe ambele sensuri, sectorul 5
pe 9oseaua Viilor, suprafaja de 150 mp. Mai este una la Piaja Unirii cap linie
32, la intesec jie cu bd. Regina Maria 9i bd. Unirii §i Splaiul Independen jei,
mai este o sta jie la depou Alexandria cap linie 32 la peronul de debarcare,
mai este la pasaj Colentina, in bucla de Tntoarcere a trarnvaiului 21 9i la Piata
Hurmuzachi unde avem doua pe arnbele sensuri.

Domnul Pre9edinte Nicolale George

in regula. Muljumim frumos.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Am o Tntrebare, va rog. Astea sunt singurele sau mai urrneaza 9i altele?

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investi Iii

Da, normal mai urmeaza 9i altele. Asta e in primul calup. Sunt cele de
pe linia 41 pe care le-am, s-au realizat, cred ca s-a finalizat lucrarea 9i mai
sunt cele pe... Da, cred ca mai sunt de facut. Le face cel de la se fac, mai
sunt doua Ia Eroii Revolujiei, dar acolo Ie va face sectorul 4 pentru ca a
preluat proiectul de finalizare la Eroii Revolutiei 9i intra 9i cele doua linii de
debarcare care vor face legatura cu metroul.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Eu sunt pujin mirat, adica noi nu 9tirn cate spa{ii trebuie, cate astfel de
stajii sau ma rog cum Ie numiji durnneavoastra, trebuie modernizate sau ma
rog adaptate conditiilor generate de folosire a acestor trarnvaie?
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Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investijii

Ele vor fi modernizate Tn etape. Acuma Tn etapa aceasta intra

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

gi nu 9tim cate sunt in total? 25? 72?

Doarnna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investi Iii

Da. Eu nu pot sa va spun la ora actuala cate sunt in total, dar daca este
ma docurnentez 9i va spun exact cate sunt pentru ca acestea fac parte din
liniile, din lucrarile complementare pentru cele 100 de tramvaie care vor veni,
de 36 de metri

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Bun, asta am Tnteles ca vor veni tramvaiele alea, foarte bine, sunt sunt
binevenite dar eu sunt a9a mirat, suntem o organizatie serioasa Primaria asta
a Capitalei 9i sunt uirnit ca noi nu 9tim cate astfel de peroane, cate astfel de
statii trebuie sa modernizam. Pentru ca voiam sa fac si eu o estimare. Ce
Tnseamna 7, nurnarul asta 7? Una e sa fie 7 din 100, alta trebuie sa fie 7 din
nu stiu 15.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Dar aveti idee estimata doamna daca s-au facut nu stiu niste la fata

locului rna gandesc ca cineva a mers 9i a hotarat ca trebuie schimbate, ca
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trebuie modernizate, ca trebuie eu 9tiu rearanjate Ia faIa? Poate ca in felul
acesta.

Doarnna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investi Iii

Toate normativele actuale, adica statiile astea trebuie sa aiba o
caracteristica, o anumita lungirne 9i o anurnita ta jime, trebuie sa aiba cel pujin
51 m tungime 9i latirne Tntre 1,8 9i 2 m maxim pentru ca tramvaiele sa poata
intra si sa.. .

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Doamna, asta am injeles foarte bine. Ele trebuie adaptate din acest
punct de vedere. Ma refeream la altceva, la o planificare, daca exista o
planificare pentru ca o logica simpli ne-ar face sa concluzionarn ca ca pe
traseele respective, daca aceste Tn stajii nu sunt adaptate a9a cum spuneam,
Tnseamna ca nu putem folosi tramvaiele respective 9i eram pur 9i simplu
dornic sa 9tiu cate sta{ii de astea trebuie modernizate? lertaji-ma, adaptate.

Domnul Director executiv Tartacuta Victor – Direc jia Transportu ri

lertaji-ma de Tntrerupere. Nu e obiectivul Direcjiei Transporturi, dar ca
sa Tnchidem subiectul, peroanele sunt pe urmatoarele adrese: pe str. Hepites
in arnbele sensuri, sectorul 5 pe 9os. Viilor, intersec+ia cu §tefan Hepites.. .

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Pai astea ni le-a citit, ni le-a precizat.
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Domnul Director executiv Tartacu ia Victor – Directia TranspoRu ri

Pai acestea sunt.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Pat bun. Oi cate sunt in total, dornnule director? Numai astea sunt, atat?

Domnul Consilier Hazarian Constantin

Domnule director, Tmi cer scuze ca intervin, Hazarian sunt. Asta ne-a
spus colega Dvs., ca in acest calup sunt 9apte. Colegul §uhan intreba cate
sunt in total? Sunt 9apte din 20, din 50 sau din 100? Ca sa ne dam seama
carn cat o sa dureze. §i inca o chestie: perone se se 9i coboara, astfel Tncat

peronul sa fie la nivelul tramvaiului. Sunt 9apte din cate? in anul asta 2023.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Deci nu 9tim.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Haideji sa reformulez eu. Care sunt traseele pe care vor intra?

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Adica sa mergem la ghici.
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Domnul Director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

O sa va transmit o informare oficiala vizavi de toate traseele ocupate
de noile tramvaie pe masura ce vin. Se identifica pe traseele deja stabilite
necesitatea peroanelor care trebuiau modernizate, dar nu au fost inca
modernizare. O sa va dau o informare exacta, care, unde, cand.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Muljurnim frurnos, domnule director.

Daca mai sunt opinii, stirnati colegi. Daca nu, va rog sa supuneji la vot
proiectul.

Asistent comisie

Puteji vota.

7 voturi pentru, 1 abtinere, 0 voturi impotriva.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Mu ljumesc.

Urrnatorul punct, va rog frumos.

Asistent comisie

13. Proiect de hotirare pentru modificarea anexei la Hotararea
C.G.M.B. nr. 281/02.06.2022 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici faza DALI, pentru obiectivul de investijii “Reabilitare sistem
rutier pe Str. Barbu vacarescu 9i Str. capitan Av. Alexandru
Serbanescu de la Sos. Stefan Cel Mare la Pod Baneasa".

Raport de la Direcjia Generala Investijii.
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Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investi iii

Reabilitarea sistemului rutier pe Barbu vacarescu presupune

reabilitarea liniei. Cei de la STB au realizat proiectul cu care venim 9i acurna
pentru modificarea anexei initiale a indicatorilor, iar noi dupa ce vom face
acest, vom aproba acest proiect de hotarare, vom inijia procedura de
proiectare 9i execu jie intrucat STB-ul nu a realizat proiectarea la substatia
Nordului, nu a realizat proiectarea la iluminat, partea de iluminat, sunt
necesare, este necesara atribuirea unui contract de proiectare 9i execujie a
acestui tronson. Lungimea tronsonului este de 4,25 kilometri, cale dubla, se
vor moderniza 15 peroane 9i !ine de la intersectia §tefan cel Mare pana la
bulevardul Aerogarii.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Daca sunt Tntrebari, stimaji colegi, va rog.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

N-am Tnteles exact care este legatura Tntre faptul ca STB-ul n-a
proiectat nu 9tiu ce 9i argurnentajia durnneavoastra? Adica Tn ce masura
lipsa asta a proiectului din partea STB-ului afecteaza?

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investi iii

Avem aprobarea indicatorilor in baza proiectului transrnis de catre STB,
iar noi ca vom scoate la licitajie proiectare 9i execujie, adica bucatica rarnasa
neproiectata de catre STB.
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

§i aia de ce n-a fost proiectata?

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investitii

Nu cunosc motivele pentru care n-a fost proiectata. Urrneaza ca noi
acuma sa sa initiem procedura, v-am spus partea de iluminat sub stajia
Nordului.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Of, Doamne! Inforrnajile astea trunchiate cu care veni Ii, nu 9tiu. Sigur
ca a9 votat cu mare placere sa reabilitam calea tramvaiului de pe Barbu
vacarescu, ca e ca la ca dupa razboi dar. . .

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Dar nu cred ca e numai tramvaiul, domnul §uhan. Cred ca este vorba.. .

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

in primul rand, la tramvai ma refer pentru ca ala e important acolo.

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investitii

Se va ... linia de tramvai. Nu este si strada
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

l-auzi. Deci linia de tramvai. Cu atat mai bine. Foarte bine. sa circule
tramvaiul aIa ca lumea, sa transporte mai multe persoane, sa

decongestioneze Barbu vacarescu, dar 9tili, cand veniji cu informatii din
astea trunchiate domnule nu 9tiu de ce n-a proiectat aia, nu 9tiu de, pai nu
9tiu, nu prea ma Tndeamna a9a sufletul sa votez. A9 vota cu mare placere. E
un lucru bun. Bucata aia de la capat, de ce n-au proiectat-o? Care e problema
la ea? Pauza. O.K.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Da, nu 9tirn care e, probabil ca nici doamna de la Investii nu ar putea
sa ne dea un raspuns.

Domnul Consilier Milea Dan

Daca fmi daji voie, daca este vorba despre capatul liniei de tramvai
unde intoarce tramvaiul la Baneasa, nu? Deci acolo au fost probleme cu
retrocedarile.

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investi iii

Dar nu este acolo linia. Linia este de la §tefan cel Mare pe Barbu
vacarescu pana la Aerogarii, pana la marginea unde unde a fost reabilitata
linia Tn 2017, cand a fost finalizata. Deci pana acolo.

Dornnul Pre9edinte Nicolaie George

Pana la Podul Baneasa, nu?
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Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investijii

Pana Ia pod, da.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Adica pana Ia pod? Nu 9i dupa pod? inspre...

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investijii

Acolo a fost reabilitata. Acolo a fost reabiiitata Tn 2017 sau

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Bun. §i atunci ce n-a proiectat STB-ul?

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investijii

Nu. Partea de iluminat public, rejele 9i substa jia Nordului. lluminatul
sub sta Iia Nordului 9i relocarea de utilitali.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Da. Ma rog. E ca in filmele alea. O.K. Bine. Fara astea, va daji searna
ce probleme vom avea?

Mu ltumesc
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Doamna $ef sewiciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investi iii

Pai nu. Tocmai de-asta noi Ie vom licita §i vom face proiectul complet.
Fara ele nu se poate. Noi speram ca in primavara asta sa le scoatern la
licita jie, dupa aprobarea indicatorilor, sa putem demara. Deja ne-am apucat
de caietul de sarcini, de procedura.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Bine. Doamne ajuta!

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Muljumim frumos. Haideti sa supunem la vot, va rog frumos.

Asistent comisie

Puteji vota.

7 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotrivi.

14. Proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotirarea
C.G.M.B. nr. 4/31.01.2019 privind aprobarea indicatorilor tehnico-
economici aferenji obiectivului de investijii "Pasaj Doamna Ghica"

Raport de la Direcjia Generala Investi Iii

Doamna $ef sewiciu planificare lucrari Bardan Lorena – Directia
Investi Iii

Da. La Pasajul Doamna Ghica, in urma avizului condijionat dat de catre
Administrajia Na+ionala a Apelor Romane este necesara, s-a impus de altfel,
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realizarea unui bazin de reten;ie apa pluviale cu capacitatea de 2000 m3 9i a
unor bazine separatoare de hidrocarburi. Pentru realizarea acestui obiectiv
este necesara, se impune exproprierea imobiluiui de la adresa din strada
Cremenita nr 11. Valoarea a fost, in devizul general este necesara
introducerea sumei de 1 milion 270358 pentru obtinerea acestui teren, iar
raportul de evaluare a fost transmis de catre societatea de avocatura Mocanu
9i asociajii. $i tot la actualizare mai sunt, au mai fost ni9te renuntari la
contract pentru cei de la Apa Nova, care vor face ei lucrarile si de la ENEL.
Deci au fost scoase din contract. De aceea a mai scazut un pic devizul. Doar
asta mai trebuie facut la Ghica.

Domnul Pre$edinte Nicolaie George

Muljumim frumos. Stimaji colegi, Tntrebari? in regula. va rog frumos sa-
I supuneji la vot, domnul secretar tehnic.

Asistent comisie

Puteji vota.

6 voturi pentru, 2 abjineri gi 0 voturi impotriva.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Muljumim. Urmatorul proiect, va rog.

Doamna $ef serviciu planificare lucrari Bardan Lorena – Direc jia
Investi Iii

Muljumesc 9i eu.

La revedere
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Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Zi k)una, doamna.

Mu ljumim.

Asistent comisie

20. Proiect de hotarare privind aprobarea contractului de mandat
al administratorului special al societi gi Compania Municipala
Managementu I Transporturilor S. A. , desemnarea persoanei
Tmputernicite sa semneze contractul de mandat cu administratorul
special, precum 9i aprobarea suportarii indemnizajiei acestuia din
bugetul Municipiului Bucure9ti.

Raport de specialitate de la Directia Guvernanla Corporativa.

Doamna Director executiv adjunct Rusu Celina – Directia Guvernan fa
Corporativa

Buna ziua.

Celina Rusu sunt. Sunt directorul adjunct al Direc+iei Guvernanla
Corporativa. Pot sa vi spun cateva cuvinte despre raportul de specialitate gi
despre proiect. Tribunalul municipiului Bucure9ti Tn data de 29.09.2022,

printr-o sentinla civila a dispus deschiderea procedurii generale de insolventa
fala de societatea municipata Managementul Transporturilor Bucuresti S.A.
9i a nurnit un administrator judiciar Casa de insolven+a Moldova SPRL. Acum
Legea 85 din 2014, la articolul 52 spune ca procedurile de prevenire a
insolventei 91 de insolven A, cu modificarile 9i completarile ulterioare, citez,
dupa deschiderea procedurii, Adunarea Generala a Acjionarilor va desemna,
pe cheltuiala acestora un administrator special. Adunarea Generala a
Actionarilor s-a Tntrunit Tn data de 18.01.2023 si a hotarat ca administrator
special sa fie numit domnul Cristian Andrei Cornel Zamfiroiu si sa se sa se
aprobe mandatul adica contractul de mandat pentru domnul administrator
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special. Indemnizatia administratorului special este de 12000 RON brut lunar
9i va fi asigurata din fondurile municipiului Bucure9ti. Daca doriji sa ne
intrebati dumneavoastra .

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

injeleg ca asta este procedura legala.

Doamna Director executiv adjunct Rusu Celina – Direcjia Guvernanta
Corporativa

§i contractul este avizat de Direcjia Juridic pentru draftul de contract.
El va fi dupa hotarari, ma rog dupa supunerea la vot Tn Consiliul General a
proiectului, acest contract de mandat va trebui sa aiba un nurnar de
Tnregistrare de la Directia de Achizi+ii din dosarul de contracte unice 9i
spLIne...

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Care este valoarea contractului, doamna?

Doamna DIrector executiv adjunct Rusu Celina – Direcjia Guvernanta
Corporativa

12.000 RON brut pe luna.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Mu ljurnesc.
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Domnul Pre9edinte Nicolaie George

in regula. Mai sunt alte alte opinii? Vi rog, colegi. Daca nu, atunci va
propun sa votam proiectul. Mul+umesc. Domnul secretar tehnic.

Asistent cornisie

Puteji vota.

6 voturi pentru, 2 abjineri, 0 voturi impotriva.

38. Proiect de hotarare pentru completarea anexei Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 435/26.11.2021, privind
transmiterea unor strazi din administrarea Consiliului General al

Municipiului Bucure9ti – Administrajia Strizilor Tn administrarea
Consiliului Local Sector 6

Raport de specialitate a Direcjiei Patrimoniu 9i Direc+iei Transporturi.

Domnul Director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Dupa cum aji vazut, suntem coinijiatori ai deciziei. Este vorba de
strazile care au fost deja parte din ele date catre Consiliul Local al sectorului
6. Este vorba de faptul ca are ni9te valori ca de aia cred ca e o treaba de
patrimoniu nu e de de transporturi 9i este vorba de ni9te lucrari pe care daca
sa le efectueze sectorul 6 acolo 9i Administra+ia Strazilor ne-a spus care este
valoarea arterelor 9i e o chestiune pur 9i simplu de transfer.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Bun, dar de scopul este sa le modernizeze, sa Tnteleg, nu?
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Domnul Director executiv Tartacu Ia Victor – Direc jia Transporturi

Absolut, sigur.

Domnul Pre$edinte Nicolaie George

O.K. Sunt doua proiecte, vad, numarul 38 9i 40. Cel care prive9te
strada Lt. Col. Constantin Marinescu este la urmatorul proiect. Dar totu9i e
cineva sa ne spuna de la Patrimoniu? Pana ajunge cineva de la Patrimoniu,
sa trecem la proiectul de la punctul 40.

Asistent comisie

Este tot de la Patrimoniu. O sa va citesc pe cel de pe suplimentara.

Proiect de hotarare pentru modificarea HCGMB nr. 258/13.05.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finanjare cu titlul innoirea
parcului de vehicule destinate transportului public prin achizijia a unui
numar 22 de troleibuze cu emisii zero sau cu baterii prin Componenta
10 – Fondul Local in cadrul Planului National de Redresare §i Rezilienji
(PNRR) 9i valoarea maxima eligibila a proiectului.

Raport de la Directia Generala Management Proiecte cu Finanjare
Externa 9i Directia Transporturi.

Domnul Director executiv Tartacuta Victor – Directia Transporturi

Este vorba de achizijionarea unui total de 30 de troleibuze cu
specificajia pe care aji vazut-o, imparjit in doua loturi prin natura faptului ca
pentru 22 dintre ele deja s-a objinut finanjarea prin PNRF: 9i pentru celelalte
8 s-a depus cerere Tn vederea vederea finanlarii. Cam asta ar fi.
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Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Bun. Deci practic vizeaza Tnnoirea parcului auto cu rnijloace de
transport nepoluate.

Domnu} Director executiv Tartacu ia Victor – Direc jia Transporturi

Speranta ca 9i celelalte 8 vor fi finan{ate prin PNRFq, dar daca curnva
nu se va Tntampla lucrul acesta 91 o sa apelez Ia cum sa spun votul Dvs., ca
daca cumva nu se aproba 9i cele 8, va trebui sa le finan Iam din buget propriul
Pi avand in vedere ca in ciuda faptului ca par doua chestiuni distincte, in
realitate sunt fix acela9i lucru, acela9i troleibuze cu aceea9i specificatie 9i
atunci 9i pentru eficientizare, cel mai avantajos este de organizare a unei
singure licitajii, a tuturor celor 30, cu diferen Ia ca vor fi 2 surse de finantare.
Daca cumva cele 8 nu vor fi finan jate prin PNRFR, o sa am rugamintea sa se
faca un efort ca sa prevedem Tn bugetul local valoarea celor 8, astfel Tncat
sa ne mi9cam bine 9i sa putem face o singura licita+ie.

va multumesc.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

$i noi va multumim, domnul director. Cu siguran@ vom gasi surse de
finanjare. va rog frumos sa supuneti la vot proiectul, daca nu sunt alte
intewentii din partea colegilor.

Asistent comisie

Puteji vota.

7 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotrivi.
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Proiect de hotirare pentru modificarea HCGMB nr. 552/10.10.2022
privind aprobarea depunerii cererii de finanjare cu titlul innoirea
parcului de vehicule destinate transportului public prin achizijia a unui
numar de 8 troleibuze din gama de 12 m cu autonomie de minim 20 Km
in cadrul apelului de proiecte PNRR/2022/C10 9i a cheltuielilor aferente
proiectu lui .

Raport de specialitate de la Direcjia Generala Proiecte cu Finanjare
Externa 9i Direcjia Transporturi.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Domnul director de la Transporturi ne-a prezentat deja proiectul.

va rog frumos sa TI supuneji la vot.

Asistent comisie

Putreji vota.

7 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Multumim frumos

Spuneti-ne daca s-a prezentat cineva, va rog, de la Patrirnoniu, daca
ati reu9it sa luaji legatura cu cineva pentru celelalte trei proiecte.

Asistent comisie

Da, am sunat, am vorbit 9i cu doamna director, a zis ca intra imediat.
Chiar acum vad ca intra
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Doamna Director executiv Per9unaru Mariana – Directia Patrimoniu

Buna ziua

imi cer scuze de Tntarziere, dar m-am conectat mai greu, eram 9i Tntr-o
9edin A. imi cer scuze pentru Tntarziere.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Buna ziua, doamna director. va multumirn frumos ca ati intrat pana la
urma. Avem trei proiecte pe ordinea de zi a comisiei de transport care sunt
iniTiate de catre dumneavoastra 9i va rog frumos sa ne ajutaji un pic cu cateva
explicatii pentru fiecare dintre ele. Domnul secretar tehnic, va rog frumos sa
relua Ti citirea primului dintre astea, dintre cele trei proiecte.

Asistent comisie

38. Proiect de hotarare pentru completarea anexei Hotararii
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti nr. 435/26.11.2021, privind
transmiterea unor strazi din administrarea Consiliului General al
Municipiului Bucure9ti – Administrajia Strizilor Tn administrarea
Consiliului Local Sector 6.

Raport de la Direcjia Patrirnoniu 9i Direc+ia Transporturi.

Doamna Director executiv Per9unaru Mariana – Directia Patrirnoniu

Este vorba de o eroare materiala, Tntrucat la momentul cand s-a facut
transferul acelor strazi, Strada Liniei 9i Strada Apeductului, mai aveam cate
un tronson care in anexa hotararii nu apare, motiv pentru care, urmare
incheierii procesului verbal cu sectorul 6, am constatat ca atat Strada Liniei
cat 9i Strada Apeductului, la transfer a fost omis un tronson, tronsonul 4,
respectiv tronsonul 4 la ambele strazi 9i venirn cu acest protect de completare
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a anexei cu aceste tronsoane care ele ca si valoare de inventar au fost

predate, nurnai ca n-au fost predate ca 9i identificare cadastrala.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Bun. Muljumim frumos.

Stimaji colegi, daca aveti Tntrebari, va rog frumos. Daca nu, domnul
secretar tehnic, va rog frumos sa supune li la vot proiectul.

Asistent comisie

Putreji vota.

7 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi impotriva.

40. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circula jie
strada it. col. Constantin Marinescu (tronson cuprins intre strada 1 Mai
9i strada Drumul sarii), identificata cu numarul cadastral 237578, din
administrarea Administratiei Strazilor Bucuresti in administrarea
Consiliului Local al Sectorului 6, in vederea reabilitarii.

Doamna Director executiv Per§unaru Mariana – Directia Patrirnoniu

Este vorba despre o solicitare a Consiliului Local Sector 6 de transfera
acestui tronson din strada Constantin Marinescu din administrarea
Administratiei Strazilor Tn administrarea consiliul local al sectorului 6. Avem
carte funciara, valoare de inventar, exista adresa de la Administratia Strazilor

care spune ca nu au proiecte pentru aceasta strada 9i acest tronson, motiv
pentru care am Tntocmit prezentul proiect de hotarare.
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Buna ziua. Faceji-ma sa injeleg urmatorul lucru , va rog: foarte bine ca
se Tntampla chestia asta pana la urma, ma rog, Primaria Capitalei are alte
probleme, dar nu e asta o nenorocire, bine ca o face cineva. A9 vrea sa 9tiu
daca initiativa a apartinut Sectorului 6 sau cum s-a ajuns la aceasta solujie?

Doamna Director executiv Per9unaru Mariana – Directia Patrirnoniu

A fost o solicitare de la Sectorul 6, un proiect de hotarare aprobat de
Consiliul Local Sector 6.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Eu n-am vazut-o. M-am uitat pe documente 9i n-am vazut-o. Poate mi-
a scapat. Scuze. Am injeles. Multurnesc.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Mai sunt alte intervenjii, va reg?

Daca nu, va rog frumos sa supuneji proiectul la vot.

Asistent comisie

Puteti vota

7 voturi pentru, 1 abjinere, 0 voturi Tmpotriva.

41. Proiect de hotarare privind transmiterea arterei de circulajie
Str. Drumul Tntre Tarlale – 5 tronsoane – identificate cu nr. CF 239143,

239136, 239144, 239140, 239152, din administrarea Administrajiei
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Strazilor Bucure9ti Tn administrarea Sectorului 3 al Municipiului
Bucure9ti, in scopul realizarii unor lucriri de largire a strazii.

Raport de la Direc jia Patrimoniu 9i de la Direcjia Transporturi.

Doamna Director executiv Per9unaru Mariana – Direcjia Patrimoniu

Acest proiect de hotarare a fost initiat la solicitarea Consiliului Local
sector 3, a fost in dezbaterea pe ordinea de zi 9i in dezbaterea Consiliu lui
General din §edinta trecuta. Fata de sedinta trecuta, la solicitarea

Administra+iei Strazilor s-a introdus articolul 5 in proiectul de hotarare Tn
sensul ca dupa finalizarea lucrarilor propuse a se realiza 9i semnarea
procesului verbal de recepjie la terminarea lucrarilor, imobilul adica aceasta
artera revine Tn administrarea Administratiei Strazilor. in rest, strada este
proprietate publica a Municipiului Bucure9ti, este Tnscrisa Tn Cartea funciara,
are valoare de inventar, iar Administratia Strazilor a comunicat ca nu are
proiecte nici viitoare 9i nici in derulare acolo.

Domnul Director executiv Tartacula Victor – Direc jia Transporturi

Daca fmi permite Ii, am sa completez 9i eu un pic. Avand Tn vedere
dezvoltarea de orice natura din Tntreaga zona, proiectul este unul benefic 9i
cred ca apelez la bunavoin+a dumneavoastra de a-I aproba.

va multumesc.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

Muljumim frurnos, domnul director pentru precizari.
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Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae

Am si eu un comentariu, va rog, foarte scurt. Mi-ar fi placut ca 9i
Administratia Strazilor sa fie prezenta pentru ca mi se pare, sigur, bineTn+eles

ca proiectul este benefic, asta e foarte clar, nu e nici un feI de dubiu, dar
concluzionand pujin sau rezumand, Administra+ia Strazilor n-a inclus treaba
asta in niciun proiect, ca n-are bani, ca n-are chef, ca nu s-a gandit, ca ma
rog, treaba ei, darin schimb dupa ce se termini treaba asta, neaparat trebuie
sa i se dea Tnapoi. Asta mi se pare fabulos. Foarte logic. Am Tncheiat
comentariul.

Domnul Pre$edinte Nicolaie George

Multumesc, domnului §uhan.

Vi rog, ceilalji colegi, daca mai ave Ii interpelari pe tema asta, daca nu,
haideti sa supunem la vot, va rog.

Asistent comisie

Puteti vota.

8 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi impotriva.

Domnul Pre9edinte Nicolaie George

va muljumesc foarte mult. Nu cred ca mai sunt puncte pe ordinea de
ZI

Declar 9edinja Tnchisa!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 14,50
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Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu rezultatele
generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe care s-a
desfasu rat sedinta .

PRESEDINTE
NICOLA’IE GEORGE

SECRETAR
RAU GABRIEL
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